
 
Geachte raad, college en burgemeester, 
 
 
 
Ik wil mijn bezorgdheid uiten over de mogelijke komst van megastallen in de gemeente 
Vlagtwedde, één van de weinige gemeentes in Nederland die het keurmerk Cittaslow heeft. 
 
Om in aanmerking te kunnen komen voor het Cittaslow keurmerk moet een gemeente aan 
een aantal kenmerken voldoen zoals, milieupolitiek bedrijven, productie van op natuurlijke 
wijze geproduceerde producten stimuleren, het karakter van de gemeente behouden en bij 
alle inwoners het bewustzijn stimuleren dat ze in een Cittaslow leven. 
Het leven ín en het besturen ván een Cittaslow is in feite een bepaalde manier om er een 
gewone levensstijl op na te houden in plaats van de hedendaagse trend te volgen.  
En dan is uiteraard de bedoeling: minder hectisch, minder productiegericht en minder 
snel. Het lijdt geen twijfel dat dit menselijker, milieubewuster en verstandiger is voor 
de huidige en toekomstige generaties.  
Gemeente Vlagtwedde wil met Citta-slow oa kenbaar maken een gemeente te zijn die 
duurzaam beleid wilt voeren. 
 
Het is vijf voor twaalf als het gaat om ons platteland.  
Door bulkproductie wordt het boerenleven een geoliede machine en gaan vrachtwagens met 
voer, mest en slachtvee af- en aan rijden.  
De koeienfabriek van Buijs is een onacceptabele ontwikkeling die de dieren nog verder 
onderwerpt aan maximale produktie onder tegennatuurlijke leefomstandigheden. 
Een megastal is geen duurzaam beleid voeren en ook niet lokaal, het grootste deel is voor 
de export, hier wordt gekozen voor (vee)industrie. 
De gemeente geeft hier mee aan dat ze liever een economische sprong maakt dan een 
minder productiegerichtere sprong zoals Cittaslow voorschrijft. 
Maar wat levert een megastal onze gemeente op afgezien van meer opgehokte Dieren en 
minder dierwelzijn, meer transportbewegingen, meer mest, meer zorgkosten nav de kans op 
uitbraak van dierziektes op de lange termijn.   
Hoeveel arbeidsplaatsen en inkomsten levert het onze gemeente op, wil ik weten. 
 
Het kan best zijn dat een megastal mogelijk is, maar moeten we dit ook willen, móet de 
gemeente megastallen toelaten simpelweg omdat het kan! 
Op deze wijze maken we van Citta slow een `Citta SHOW. 
 
Ik ben naar Vlagtwedde verhuist speciaal omdat hier geen industrie is maar ruimte en rust. 
De komst van een megastal is een onomkeerbaar proces, als er eenmaal 1 megastal wordt 
toegestaan zet dit de deur open voor meerdere megastallen.  
Hoeveel aanvragen voor megastallen staat onze gemeente nog te wachten? 
 
Deze gemeente is innovatief genoeg om andere manieren te vinden voor werkgelegenheid 
en inkomsten. 
Hierbij doe ik een beroep op uw menselijk gevoel en vraag de gemeenteraad, het college en 
de burgemeester nogmaals de consequenties af te wegen voor de lange termijn, de 
gevolgen voor dierwelzijn, milieu en volksgezondheid.  
 
Laat Vlagtwedde de gemeente zijn die niet trendvolger maar trendsetter is. 
De gemeente die een voorbeeld voor heel Nederland stelt, dat het roer om moet. 
 
Dhr. H.P.R. Meijer 
Veele 
 
 


